
,"

	

AMU
B~íB~ t14P4eP4}ü 6 ..L.%#41m01M: :j~111011111fl11

	

HB4DBOpüi

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Budapest. 2005 . február 9 .

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nines közmeghallgatás?" címmel a Házszabály 90 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Dr. Persányi Miklós Környezetvédelmi és Vízügyi miniszterhez . Akérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!
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Hogy lehet, hogy olyan tevékenységeknél, amelyek a problémát kezelő
kormányrendelet szerint a rendelet hatálya alá tartoznak - plL veszélyes
hulladék égetése nem erre specializált berendezésben, vagy veszélyes hulladék
elhelyezése - nem tartanak közmeghallgatást? Emlékeztetem Önt, hogy az
égetés - mennyiségtől függetlenül - minden esetben hatásvizsgálat köteles!

Várom megtisztelő válaszát.

Írásbeli kérdés
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